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Geachte mevrouw[IEEE
Zojuist hebben we telefonisch contact gehad over uw onderstaande verzoek aan de minister

voor Medische Zorg en Sport. Zoals afgesproken zet ik punten uit mijn telefonische toelichting
nog even op een rij:
«Ten aanzien van het verder brengen van de samenwerking met de ZBC’s in uw regio kunt u

contact opnemen met de NZa (via NCEE
zie in de CC of viaBEES Het is

wenselijk als u hierbij ook de representerende verzekeraar in uw regio kunt laten aanhaken.

«Ten aanzien van de inzet van Defensie heb ik u aangegeven dat wij hebben vernomen dat de

ROAZ-voorzitters hebben afgesproken om het defensie-zorgpersaneel landelijk en

gecentraliseerd in te zetten in het calamiteitenhospitaal in Utrecht. U gaf aan deze afspraak
ook te kennen en dat u vernomen heeft dat er vertraging is in de uitvoering daarvan. Ik heb

toegezegd dat VWS zal uitzoeken wat de stand van zaken is en of/hoe in de tussentijd het

mogelijk beschikbaar defensiepersoneel kan worden ingezet.
eVerder heb ik wat betreft de inzet van Defensie in codrdinatie en logistieke taken aangegeven

dat wij dit gecodrdineerd en landelijk zullen bespreken met Defensie. Hier moeten ook de

ROAZ-voorzitters een heldere hulpvraag neerleggen.
« Wat betreft uw plannen met het Bronovo-ziekenhuis heb ik aangegeven dat oordeelsvorming

hierover in de huidige fase van het Opschalingsplan (2¢) nog bij de ROAZ-voorzitters ligt. Ik

heb u geadviseerd om uw plan daar onder de aandacht te brengen, zodat de ROAZ-

voorzitters kunnen afwegen of zij dit in deze fase bij de minister willen neerleggen (en
daarmee de facto fase 2d voor dit onderdeel in gang zetten).

U kunt me altijd benaderen als u nog aanvullende vragen heeft.

Met vriendelijke groet,
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Onderwerp: Onderzoek naar mogelijkheden calamiteitenhospitaal op locatie Bronovo van HMC

Geachte minister De Jonge, geachte minister Van Ark

in kopie aan mevrouniERIZIN meviouw] ERE Jen meviouw[RE
Graag vraag ik uw Ngee aandacht voor het volgende.
De situatiein de stad Den Haag met betrekking tot het aantal COVID-besmette en verdachte

patiénten loopt de afgelopen 24 uur volledig uit de hand. De SEH’s van de ziekenhuizen in de stad

zijn genoodzaakt geweest om een opnamestop af te kondigen voor COVID patiénten. Het lukt

daarnaast onvoldoende om patiénten over te plaatsen naar andere huizen buiten onze regio. Binnen

onze regio hebben alle zeven huizen geen ruimte meer om patiénten over te nemen.

Als de aantallen patiénten in onze regio in dit tempo doorgaan kunnen wij einde van de week in fase

rood belanden en volgende week in fase zwart. Wij nemen daarom onze eigen verantwoordelijkheid
en hebben zojuist besloten de electieve zorg verder af te schalen teneinde meer personeel
beschikbaar te maken voor de COVID patiénten op de kliniek en op de IC.

Vanmorgen is in dit kader in het bestuurlijk overleg in ROAZ verband de opdracht aan HMC gegeven

om te onderzoeken of onze locatie Bronovo in Benoordenhout kan worden omgevormd tot een

calamiteitenhospitaal voor COVID-patiénten.

Hierbij dient een duidelijke koppeling gemaakt te worden met de afschaling van de electieve zorg.
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HMC vangt al het maximale aantal COVID patiénten op, net als de andere ziekenhuizen in de regio,
waardoor het onmogelijk is personeel te leveren voor een calamiteitenhospitaal. Bij omvorming naar

een calamiteitenhospitaal ontstaat een corhort locatie voor COVID patiénten. Dit kan alleen

plaatsvinden op het moment dat alle electieve zorg in de regio is afgeschaald en derhalve ook de

ZBC's geen electieve zorg meer leveren. Uitgangspunt van het uitwerken van dit scenario zal zijn dat

personeel dat beschikbaar komt vanuit ZBC’s en mogelijk vanuit defensie de bemanning van dit

calamiteitenhospitaal op zich nemen.

Daamnaast is van belang dat op de locatie Bronovo geen volwaardige IC aanwezig is. Wel bestaat de

mogelijkheid op deze locatie zogeheten crashbedden te creéren voor patiénten die per acuut IC

behoeftig worden. Als gevolg van de afschaling van electieve zorg, verwachten wij dat er

beschikbaarheid ontstaat bij anesthesiologen (in opleiding), die een rol in de bemanning van de

crashbedden kunnen vervullen. Dit kan meegenomen worden in de uitwerking.
Alvorens wij dit scenario nader uitwerken verzoek ik u met klem HMC een gedeelde opdracht vanuit

het ministerie en de NZA hiertoe te verstrekken. Definitieve besluitvorming zal vervolgens op basis

van de uitwerking in gezamenlijkheid kunnen plaatsvinden. Ik heb een en ander vanmorgen reeds

telefonisch met erro iEEE SE coprakon
Ik verneem graag spoedig uw reactie.
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